
Fernando Daròs es reuneix amb el director territorial d’Educació,
Alfred Remolar, per a demanar un Botànic Cavanilles modern i
adaptat als nous temps

➡ El nou centre tindrà més capacitat, un disseny modern, aules
adaptades a les noves tecnologies i serà sostenible energèticament.

Fernando Daròs, regidor i candidat a l’alcaldia de la Vall d’Uixó, s’ha reunit amb el
director territorial d’Educació de Castelló, Alfred Remolar, per a abordar els reptes
de futur de la localitat en matèria d’infraestructures educatives. En l’encontre,
ambdós han destacat la necessitat de treballar per un nou IES Botànic Cavanilles,
que modernitze les instal·lacions, les adapte als nous models educatius i aposte per
la sostenibilitat i l’eficiència energètica.

La possibilitat d’un centre integrat de cicles formatius és un altre dels temes tractats
en la reunió de treball. Des de la conselleria d’Educació, Cultura i Esport “s’està
treballant en un informe que detalle les necessitats educatives de la Vall, per a
ajustar l’oferta de formació i la d’inversió”, en paraules d’Alfred Remolar. Per la seua
part, Daròs ha explicat que “existeix un terreny no edificat per a ús educatiu que
podria albergar la nova infraestructura”. Tanmateix, “primer cal treballar per
modernitzar els centres ja existents, com ho hem fet durant els últims anys”

En aquest sentit, Daròs recorda que en les dos últimes legislatures s’han posat en
marxa més de la meitat dels cicles formatius que hi ha ara al nostre poble. Entre els
més recents, els de la família d’informàtica, sanitat, serveis socioculturals i transport.
La construcció d’un centre integrat de formació professional permetrà “continuar
ampliant l’oferta educativa, augmentar la població i afavorir la incorporació dels i les
joves al mercat de treball”, ha defensat.



Fernando Daròs se reúne con el director territorial de Educación,
Alfred Remolar, para pedir un Botànic Cavanilles moderno y
adaptado a los nuevos tiempos

➡ El nuevo centro tendrá más capacidad, un diseño moderno, aulas

adaptadas a las nuevas tecnologías y será sostenible energéticamente.

Fernando Daròs, concejal y candidato a la alcaldía de la Vall d’Uixó se ha reunido
con el director territorial de Educación de Castelló, Alfred Remolar, para abordar los
retos de futuro de la localidad en materia de infraestructuras educativas. En el
encuentro, ambos han destacado la necesidad de trabajar por un nuevo IES Botànic
Cavanilles, que modernice las instalaciones, las adapte a los nuevos modelos
educativos y apueste por la sostenibilidad y la eficiencia energética.

La posibilidad de un centro integrado de ciclos formativos es otro de los puntos
tratados en la reunión de trabajo. Desde la conselleria de Educació, Cultura y Esport
“se está trabajando en un informe que detalle las necesidades educativas de la Vall,
para ajustar la oferta de formación y la de inversión”, en palabras de Alfred Remolar.
Por su parte, Daròs ha explicado que existe un terreno no edificado para uso
educativo que podría albergar la nueva infraestructura. Asimismo, “primero se debe
modernizar los centros ya existentes, como venimos haciendo en los últimos años”.

En este sentido, Daròs recuerda que en las dos últimas legislaturas se han puesto
en marcha más de la mitad de los ciclos formativos en nuestro pueblo. Los más
recientes, los de las familias de informática, sanidad, servicios socioculturales y
transporte. La construcción de un centro integrado de formación profesional
permitirá “continuar ampliando la oferta educativa, aumentar la población y favorecer
la incorporación de los y las jóvenes al mercado de trabajo”, ha defendido.


